

8109B

017



canadian institute of actuaries

institut canadien des actuaires

TO: Members, Students and Correspondents

AUX: Membres, Etudiants et Correspondants

FROM: C. M. Burke  
Director of Administration

DE: C. M. Burke  
Directeur, services administratifs

DATE: April 27, 1981

DATE: 1e 27 avril 1981

RE: General Notices

OBJET: Bulletin

ANNUAL MEETING - JUNE 10 - 12 1981

ASSEMBLEE GENERALE ANNUELLE LES 11 ET 12 JUIN 1981

As you know, the annual general meeting will be held in Quebec City this year at the Loews Le Concorde. The advance notice is included with this mailing together with the following reference material:

L'assemblée générale annuelle se tiendra cette année à Québec au Loews Le Concorde. L'avis préliminaire est inclus dans cet envoi ainsi que les documents suivants:

- "A Review of the Mortality Differences Between Smokers and Non-Smokers and Their Significance to Life Insurance Underwriting and Pricing" a paper by G.A. Gibbins (session 3)

- Une communication en anglais intitulée "Examen des écarts de mortalité entre les fumeurs et leur effet sur l'appréciation des risques et la fixation du prix de l'assurance vie" écrite par G.A. Gibbins.

- "Discipline" details of the changes being proposed to the discipline by-laws (Plenary Session II)

- "Mesures diciplinaires" détails des changements proposés aux règlements... (Plénière II)

Those participating are asked to make their reservation NO LATER THAN MAY 18 and to mail in their registration form as soon as possible.

Les participants à l'assemblée sont priés de faire leur réservation d'hôtel au PLUS TARD LE 18 MAI et de poster leur formulaire d'inscription le plus tôt possible.

CONFERENCE

CONGRES

"Computers: The State of the Art and Its Implications for the Actuarial Profession"

August 27-29, 1981

Winnipeg

les 27 aux 29 août 1981

This 16th actuarial research conference is sponsored by the

Ce 16<sup>e</sup> congrès est parrainé par le

Committee on Research of the Society of Actuaries

Those interested in contributing papers and non-Society members wishing to attend should contact:

Les personnes intéressées à présenter une communication et les non-membres de la Society désireux d'assister à la réunion, sont priés de communiquer avec:

Prof. H.J. Boom, Department of  
Actuarial & Business Mathematics  
University of Manitoba, Winnipeg, R3T 2N2

## PUBLICATIONS

## PUBLICATIONS

Mercer Handbook of Canadian Pension  
and Welfare Plans, 7th Edition 1981

A new edition of this handbook (ISBN 0-88796-148-7), written by FCIA Laurence Coward, has recently been reprinted and is obtainable from CCH Canadian Ltd.

Une nouvelle édition du manuel (ISBN 0-88796-148-7) écrit par Laurence Coward FICA a été re-imprimé et est disponible auprès de CCH Canadian Limited.

## EMPLOYMENT AVAILABLE

## OFFRE D'EMPLOI

The Pension Benefits Division of the Department of Insurance is currently seeking an F.C.I.A., preferably with experience in the pension benefits field.

La division des normes des prestations de pension du Département des assurances est à la recherche d'un(e) F.I.C.A., préférablement ayant de l'expérience dans le domaine de pensions.

SALARY: \$38,097 to \$41,944  
(subject to renegotiation effective  
January 21, 1981)

TRAITEMENT: \$38 097 à \$41 944  
(à être renégocié à compter du 21 janvier  
1981)

The Department also anticipates vacancies in positions that would be of interest to associates and students. If interested in either the F.C.I.A. position, or in being considered for future vacancies, please forward résumé to:

Le Département prévoit en outre que d'autres postes seront bientôt vacants qui pourraient intéresser des candidats aux niveaux d'associé ou étudiant. Les candidats intéressés au poste de F.I.C.A. ou aux autres ouvertures prévues sont priés de faire parvenir leur curriculum vitae à:

Wendy Bergeron  
Senior Personnel Administrator  
Department of Insurance  
Ottawa, Ontario  
K1A 0H2

Wendy Bergeron  
Agent supérieur d'administration du  
personnel  
Département des assurances  
Ottawa, Ontario  
K1A 0H2

Additional information will be available to interested candidates. To ensure consideration, applications must be received no later than May 22, 1981.

Des renseignements complémentaires seront disponibles aux candidat(e)s intéressé(e)s. Pour recevoir toute l'attention qu'elles méritent, les demandes doivent être reçues au plus tard le 22 mai 1981.